
 
 
Wij werken met De Cultuur Loper aan Cultuureducatie met Kwaliteit 
 

Dankzij goed cultuuronderwijs ontwikkelen kinderen zich tot creatieve en 
kritische volwassenen die klaar zijn voor de uitdagingen van de toekomst. 
 
Op onze school vinden wij cultuuronderwijs heel belangrijk voor de leerlingen. Onze gemeente en het Rijk vinden dat ook. 
Met de subsidieregeling Cultuureducatie met Kwaliteit stellen zij geld en ondersteuning beschikbaar voor scholen met 
ambitie op dit gebied.  
 
Wij zijn één van die scholen. En daarom nemen wij deel aan De Cultuur Loper, een programma van Kunstbalie en Erfgoed 
Brabant. Met dit programma maken we vanuit onze eigen visie een samenhangend en doorlopend activiteitenprogramma. 
Zo wordt ons cultuuronderwijs nog uitdagender zodat onze kinderen zich ontwikkelen tot open, inventieve mensen. 
  
 
Waarom vinden wij cultuuronderwijs zo belangrijk?  

• Cultuur is noodzakelijk voor de ontplooiing van kinderen, de vorming van hun identiteit en voor de ontwikkeling 
van creativiteit.  

• Een kind leert zichzelf en de wereld beter kennen door naar kunst te kijken en door kunst te maken.  
• Het maakt onze school tot die levendige plek waar kinderen hun eigen talenten kunnen ontdekken en samen 

leren hoe prachtig verschillend we allemaal zijn. 
 
 
 
Heeft u vragen over ons cultuuronderwijs of suggesties? Neem 
contact op met de interne cultuurcoördinator van onze school. 
 
 
  
 
 
 
Tip! Bekijk deze filmpjes:  
- Kunstbalie en De Cultuur Loper – onderzoeken, creëren en 

reflecteren www.decultuurloper.nl/verdieping/id-
5038/competenties-cultuureducatie  

- Professor Erik Scherder - Hoe kijken naar kunst werkt 
www.decultuurloper.nl/nieuws/hoe-kijken-naar-kunst-
werkt/ 

 
 


